

The Committee for the suggestion of measures for preventing fires, presented a further report, and it was adopted.

TUESDAY, 17TH JUNE.

The following Resolutions were then adopted, viz :—

1.—That it is necessary that the proprietors of the houses destroyed at the late fire, who may have the means of re-building, effect that object as speedily as possible before the return of the winter season.

2.—That the alignment of the streets to be widened, as well as the other streets, be given without delay.

3.—That as it is desirable to obtain the consent of the proprietors on the streets to be widened, this Committee will come to the assistance of the Corporation by promising to allow to the proprietors who may be the most reasonable, assistance proportionate to their sacrifices for the common interest.

4.—That it be recommended to the Corporation, to issue public notices for contracts for building bricks, covering tiles, slates, lime and other building materials, to such amount, and to be given in by such time as they may judge best, to be disposed of on the best terms that can be afforded to the sufferers.

5.—That it be recommended to the Corporation to enact a By-Law which shall establish the precautions to be taken hereafter in buildings of Stone and Brick, and the mode of covering the roofs with incombustible materials, to provide as much as possible against the progress of fires.

6.—That in the opinion of this Committee, it is impracticable, at present, to compel the proprietors to rebuild their houses with brick or stone; but that all those who build with wood on the streets, ought to lath and plaster the outsides of their buildings to the thickness of at least one inch, or to paint and sand the same.

7.—That it be recommended to the Corporation to prohibit immediately, and for the future, the use of shingles and double boarded roofs within the limits of the City, and to provide that at the expiration of ten years from this date, buildings situated within the said limits have their roofs covered with incombustible materials.

8.—That this Committee will allow to the Corporation, for the widening of the streets, and the aforementioned materials, such aids as may be practicable out of the funds, which may be at the disposal of this Committee, after it shall have provided for the other wants of the sufferers.

9.—That this Committee, in the distribution of aid to the sufferers of the 28th May, will grant to the most necessitous of them a sum of _____ per cent on the estimated value of the building or buildings consumed

Le comité chargé de suggérer des moyens propres à prévenir les incendies a présenté un rapport qui a été adopté.

MARDI, 17e JUIN.

Les résolutions suivantes ont été adoptées :

1. Qu'il est nécessaire que les propriétaires de maisons incendiées, qui sont en état de rebâtir, profitent sans délai du court intervalle de temps qui nous reste avant l'hiver, pour reconstruire leurs demeures.

2. Que l'alignement des rues qui pourront être élargies, ainsi que celui des autres rues, soit donné immédiatement.

3. Que comme il est désirable d'obtenir le consentement des propriétaires qui devront céder le terrain nécessaire pour l'élargissement de certaines rues, il soit résolu par le comité général de secours de venir en aide à la corporation et de s'engager à distribuer aux propriétaires, qui se montreront les plus raisonnables, des secours proportionnés aux sacrifices qu'ils auront faits dans l'intérêt général.

4. Qu'il soit recommandé à la corporation de demander par avis public des soumissions pour la fourniture de briques à bâtir, tuiles et ardoises à couvrir, chaux et autres matériaux de construction à tel montant et sous tel délai qu'elle jugera convenables, pour être livrés, aux meilleurs termes qu'il se pourra, aux incendiés.

5. Qu'il soit recommandé à la corporation de passer un règlement par lequel seront enjoindes les précautions à prendre à l'avenir dans la construction des maisons de pierre ou de briques, ainsi que la manière de couvrir les toitures de matériaux incombustibles, afin de se mettre autant que possible à l'abri de la propagation des incendies.

6. Que, dans l'opinion de ce comité, il serait impraticable de forcer les propriétaires à construire leurs maisons en brique ou en pierre, mais que tous ceux qui bâtiront en bois sur la rue devront l'extérieur des maisons, lequel lattage devra être recouvert de mortier à une épaisseur d'au moins un pouce, ou les peindront ou sabler.

7. Que ce comité recommande à la corporation de passer un règlement à l'effet de défendre à l'avenir et dès à présent l'usage du bardeau ainsi que celui des doubles couvertures en planches dans les limites de la cité, et aussi d'ordonner qu'à l'expiration de dix ans, toutes maisons, hangars et bâtisses quelconques, situés dans les mêmes limites, devront être de matériaux incombustibles.

8. Que ce comité accordera à la corporation, pour les dépenses nécessitées par l'élargissement des rues et les matériaux dont il est question plus haut, une aide pécuniaire à prendre sur les fonds qui pourront demeurer à la disposition du comité après qu'il aura été pourvu aux autres besoins des incendiés.

9. Que ce comité, dans la distribution des secours aux incendiés du 28 Mai, accordera aux plus nécessiteux d'entre eux une somme de _____ pour cent, sur valeur estimée des bâtiments consumés, suivant le livre des

accordi
proprie
of incor
1846.

10.—
prietors
dwellin
On
Hon. J
Resol
the disp
pay exp
cies.

On
second
Resol
named
blishm
exceed
mittee,
their d
valuati
the sub
Comm

On
Jones,
Resol
immed
be cov
distric
Resol
decide
alignm
such u
brick
an enc

On
B. O'
Resol
propr
an aid
pound
time a
self an
by-law
in the
within
done;
tee be
given

Mes
the m
by the
of the
Esqr.,